
Občinski svet ZSS ocenil svoje
delo , .

Spodbude za
odpravljanje problemov

Člani občinskega sveta ZSS so na svoji
zadnji seji dne 23. aprila 1981 obravnavali po-
ročilo o aktivnosti občinske organizacije Z3S
Ljubljana-Siška.

Širina sindikalnega delovanja, ki zadeva
skoraj vsa družbenopolitična vprašanja, je
omogočila celotni občinski organizaciji sintli-
kata tvorno in pravočasno vključevanje v vse
te aktivnosti, posebno v okviru jrontnega na-
stopanja z drugimi družbenopolitičnimi orga-
nizacijami. Pri vsem tem pa je bila v ospred-
ju težnja, da se v ta prizadevanja vključuje
celotno članstvo, sleherna organizacija.

Poročilo obravnava vsa področja delova-
nja, pri tem pa poudarja predvsem tisto aktiv-
nost, ki jo je zaradi vsebine in pomembnosli
bilo tudi najbolj čutiti: priprava na sprejem
novih planskih dokumentov, uresničevanje s!.a-
btlizacijskih prizadevanj, nadaljnji razvoj de-
legatskega siistema, uveljavljanje načela de-
IMve po delu in rezultatih dela so bile dejav-
nosti, pri ikaterih je bilo tndi največ uspešnih
premikov. Vse te aktivnosti pa se sedaj zli-
vajo v dejavne priprave na III. kongres samo-
upravljalcev Jugoslavije, ki že daje nove spod-
bude z.a uspešnejše razreševanje mnogoterih
protolemov.

V krilični razpravii so se dotaknili tudi ne-
kalerih problemov, ki so ravno v tem trenut-
ku najbolj aktualni. Divjanje cen pač ne pri-
speva k izboljšanju gospodarjenja, temveč bolj
k rušenju enakavrednega pogoja pridobivanja
dohodka.

Tu je bila o-menjena budi nujnost uresniče-
vanja svobodne menjave dela, tako v gospo-
darstvu kot v negospodarstvu. Pri tem so nuj-
no pot.rebne družbenopolitična klima in aktiv-
nosti za zmanjševanje administracije. Vsa ta
dejavnost pa ni naperjena proti delavcem, ki
oipravljajo dela v teh dejavnostih, ampak iz-
raža željo, da se v teh okoljih izboljša kva-
liteta dela, uveljavi nagrajevanje po delu i:i
rezultalih dela, da bi z boljšim in racionalnira
delom dosegaii boljše rezultate ob manjišii
sLroških.

Vključevanje in uipoštevanje mladih pri delu
sindikata na vseh iravneh se mora v bodoče
bolje in učiinkoviteje odraziti, kajti glas mla-
dih se mora odločneje čutiti prav v sindikatu.
Nadalje je bilo ocenjeno, da smo še preraalo
naredili pri uveljavljanju načela delitve po
delu v OZD, saj je vrsta dejavnosti, kjer Se
niso us-peli s pravilnim načinom delitve osebnih
dohodkov motivirati vsakega delavca za bolj-
še delu. Sicer pa je to naloga sindikata, ki je
s konferenco dobdla le večjo veljavo in v ce-
loli poteka tudi letos.

Člani občms-kega sveta so po raapravi spro-
jeli predlagano poročilo o delu občinske orga-
nizacije sindikata za obdobje med dvema vo-
lilnima sejama in podprli pobude za delo vna-
prej.

Ker je polekel enolelni mandat predsedni-
ka in podpredsednika občinskega sveta ^SS,
je le-ta izvolil za nov enoletni mandat za pred-
sednika tovariša Vukašina Lutovca, ki je to
dolžnost opravljal že dosedaj, in za podpred-
sednika tovariša Franca Steinerja, zaposlenega
v Stavbendku Kaper, TOZD Gradbena operali-
va Ljubljana, člana predsedstva OS ZSS Ljub-
i]aria-Šiš'ka.

Ker so nekateri člani sveia prekinili delov-
na razmerja v OZD naše občine, je občinski
sve; namesto njih izvolil: Marjana Pražnikar-
ja iz Unitasa, Vladšmirja Maučeca iz Leka, Ja-
neza Jakiiča iz Iskre 1EZE TOZD Feriti, Andro-
ja Dobravca iz PAP, Jožico Pangarčič iz Do-
ma starejšdh občanov, Zdravka Bolariča iz
Fructal Alka in Braneta Mastena iz Avtoteh.i!?
TOZD Servisi.

Prav tako je občinski svet ZSS izvolil lo-
variša Andreja Bončo in Janeza Jakliča za JIO-
va člana predsedstva občinskega sveta ZSS
Ljubljana-Šiška


